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Beslutande ledamöter 
Frida Trollmyr (S) (Ordförande) 
Anna Ljunggren (MP) (Vice ordförande) 
Haqvin Svensson (M) (Andre vice ordförande) 
Leif Göran Andersson (S) 
Wilfredo Salinas Yancunta (S) §§55-67 
Natasa Radojkovic (L) 
Peter Arvebro-Sjöö (M) §§53-57, §§59-67 
Marianne Norman (M) 
Staffan Appelros (SD) 
Rolf Hansson (SD) 
Banesa Martinez (V) 
Maja Morsing (S)  ersätter Ingela Andersson (S) 
Anders Malmström (S) §§53-54 ersätter Wilfredo Salinas Yancunta (S) 
Katarina Kasmarvik (M) §58 ersätter Peter Arvebro-Sjöö (M) pga jäv 
Anders Andersson (V)  ersätter Yngve Roland Nilsson (V) 
 
Ej tjänstgörande ersättare 
Anders Malmström (S) §§55-67 
Anna-Karin Bengtsdotter (S) 
Jonathan Ahlse (S) 
Amanda Nordin (MP) 
Leakim Eventhén (L) 
Katarina Kasmarvik (M) §§53-57, §§59-67 
Hans Åke Banke (M) 
Nichodemus Nilsson (SD) §§53-56 
Edin Selimovic (SD) 
Johan Strandell (V) 
 
Övriga närvarande 
Louise Strand (servicedirektör) 
Cecilia Antonsson (ekonomichef) 
Helén Nilsson (avdelningschef, stadsfastigheter) 
Jerker Johansson (avdelningschef, kommunteknik) 
Marcus Christensson (avdelningschef, IT och digitalisering) 
Jonas Langborg (tf avdelningschef, kommuntjänster) 
Maria Johansson (avdelningschef, skolrestauranger) 
Anna Elofsson (HR-chef) 
Veronica Wallinder (chef, kvalitets- och utvecklingsavdelningen) 
Jim Johannesson (nämndsekreterare) 
Carina Scherman (personalföreträdare) 
Linda Tilly (personalföreträdare) 
Lars Kristensson (personqlföreträdare) 
Josefin Levander (IT-specialist) 
Ebba Lindholm (utvecklingssamordnare) 
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§57 Ansökan om objektsgodkännade för solceller och batterier 
§58 Gåva avseende byggnad på ofri grund på Kroksbäck 
§59 Motion av Carin Gustafsson (V) och Anfal Mahdi (V) om att införa 
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§60 Motion av John Roslund (M) om att ta fram särskilt minnesdokument med 

Malmö stadsvapen att användas vid avtackning av Malmö stads 
fritidspolitiker (STK-2022-1594-1) 

§61 Malmöinitiativet Förläng hyresavtalet för Limhamns förskola och skjut 
fram rivningen av förskolelokalen tills det finns en långsiktig lösning för 
verksamheten 

§62 Remiss om Samråd för Detaljplan för fastigheten Holmastycket 1 m.fl. i 
Elinelund i Malmö (Dp 5748) 

§63 Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Vintrie 244 m.fl. i 
Vintrie i Malmö (Dp 5809) 

§64 Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Tygelsjö 411 i Tygelsjö 
by i Malmö (Dp 5839) 

§65 Remiss Granskning för Detaljplan för kvarteret Fredriksborg i Södra 
Sofielund i Malmö (Dp 5319) 

§66 Entledigande av dataskyddsombud och utseende av ställföreträdande 
datasskyddombud 

§67 Anmälningsärenden 
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§ 53 Information om upphandling av livsmedel 
 
Sammanfattning 
Maria Johansson, avdelningschef för skolrestauranger, Agneta Larsson, 
utvecklingssekreterare hos skolrestaurnager, och Annica Axelsson, upphandlare 
hos centrala upphandlingsenheten, stadskontoret, informerar om upphandlingar, avtal och 
hållbarhet inom livsmedelsområdet. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner informationen. 
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§ 54 Information från servicedirektören 
 
Sammanfattning 
Jerker Johansson, avdelningschef för kommunteknik, informerar om: 

• Renhållning i staden utifrån nedskräpning av lustgastuber 
• Bevattning av staden 

  
Marcus Christensson, avdelningschef för IT och digitalisering, informerar om Malmö stads 
Digitaliseringspris har tilldelats förskoleförvaltningens verksamhet ”Barn programmerar”. 
  
Louise Strand, servicedirektör, informerar om: 

• Arbete pågår med revidering av ledarstrategin. Strategins syfte är att tydliggöra 
förväntningar på förvaltningens chefer och skapa förutsättningar för cheferna att 
lyckas med sina uppdrag och för att vi tillsammans ska nå våra mål. Gott ledarskap 
och god arbetsmiljö är viktigt för att lyckas med förvaltningens uppdrag och för att 
möta utmaningen med kompetensförsörjning. 

• Johanna Andersson blir ny avdelningschef för kommunteknik med start den 14 
augusti. Nuvarande avdelningschef Jerker Johansson kommer att jobba med 
förvaltningsövergripande uppdrag under en period till han går i pension  

• Den partsgemensamma handlingsplanen har följts upp vid ett möte med två 
huvudskyddsombud och förvaltningens ledningsgrupp den 31 maj. Vid mötet 
konstaterades att åtgärder har genomförts enligt handlingsplanen och att den är 
klarmarkerad och avslutad. Punkten avseende ökad samverkanskunskap har 
överlämnats till Förvaltningsrådet och det planeras en gemensam utbildning.  

• Två badvärdar som hade sitt allra första arbetspass observerade en nödställd och 
tillsammans hämtade de in personen till land på Sundspromenaden. Allt gick bra 
och ambulansen hämtade personen som var vid medvetande. 

 
Beslut 
Servicenämnden godkänner informationen. 
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§ 55 Budgetskrivelse 2024 - servicenämnden 

SN-2023-190 
 
Sammanfattning 
Budgetskrivelsen är servicenämndens information till kommunstyrelsen när de bereder 
förslag till budget till kommunfullmäktige. Kommunfullmäktiges budget gäller för 
budgetåret 2024 med plan för 2025–2026. Investeringarna gäller året 2024 med plan 2025–
2029. 
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner ordförandens förslag till Budgetskrivelse 2024. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Haqvin Svensson (M) anmäler att Moderaterna avser att inkomma med en skriftlig 
reservation. 
  
Banesa Martinez (V) anmäler att Vänsterpartiet avser att inkomma med ett särskilt yttrande. 

 
Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar att servicenämnden godkänner ordförandens förslag 
till Budgetskrivelse 2024. 
  
Haqvin Svensson (M) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 
  
Banesa Martinez (V) yrkar bifall till yrkande från Frida Trollmyr (S). 

Beslutsgång 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) ställer eget yrkande under proposition och finner att det 
bifalls. 
  
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det avslås. 

Ajournering 
Sammanträdet ajourneras kl. 14.10-14.25 

Protokollsanteckningar 
Louise Strand, servicedirektör, och Cecilia Antonsson, ekonomichef, föredrar om ärendet. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 

Beslutsunderlag 
• §40 SEN AU Budgetskrivelse 2024 - servicenämnden 
• Tjänsteskrivelse Budgetskrivelse 2024 
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• Budgetskrivelse 2024, ordförandens förslag 
• Budgetskrivelse 2024, arbetsutskottets förslag 
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Särskilt yttrande från Vänsterpartiet i servicenämnden 
Sammanträdet den 20 juni, 2023

ÄRENDE: Budgetskrivelse 2024 – servicenämnden SN-2023-190 

Vänsterpartiet är nöjda över att ambitionerna inte sänks gällande skolmatens kvalitet och 
med formuleringen om ”Fokus i arbetet är att skapa en hållbar skolmåltid och bästa möjliga 
måltidsupplevelse för våra gäster.”  

Vi är även nöjda över att formuleringen ”Servicenämnden efterfrågar ett beslut av 
kommunfullmäktige om att upphäva policyn för hållbar utveckling och mat” tagits bort men 
ställer oss positiva till en eventuell uppdatering av policyn. 

Vänsterpartiet fortsätter bevaka att ökade livsmedelskostnader inte finansieras genom 
sänkta personalkostnader. 

Banesa Martinez och Anders Andersson

Med instämmande av: 
Johan Strandell 
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Reservation 

Servicenämnden 2023-06-20 
Budgetskrivelse 2024 (SN-2023-190) 
Vi yrkade bifall till arbetsutskottets förslag som innebar att Servicenämnden efterfrågor beslut 
från Kommunfullmäktige att se över policyn för hållbar utveckling och mat. Då vi inte fick 
gehör för detta, reserverar vi oss mot beslutet. 

Beträffande innehållet i övrigt vill framhålla följande: 

Nämndens budgetskrivelser har under senare år utvecklats men det saknas alltjämt en 
sammanhållen konklusion över nämndens ekonomi och vilken rationaliseringspotential som 
föreligger. 

Vi vill särskilt understryka behovet av en sammanfattande analys av ekonomin. I senaste 
prognosen för 2023 gjordes bedömningen att budgetramen torde hållas om än med knapp 
marginal. Orsaken till detta var bland annat att kostnaderna för energi bedöms lägre än 
normalåret och att fastighetsunderhållet sänkts i reala termer i jämförelse med tidigare år 
trots stigande priser och åldrande bestånd. Vi saknar en bedömning av de 
normalårsanpassade effekterna och hur ekonomin utvecklas strukturellt de kommande åren. 

Oavsett hur stort det underliggande strukturella underskottet än bedöms vara, tillhör det 
nämndens kärnuppdrag att systematiskt genomföra möjliga kostnadseffektiviseringar. 
Revisorerna har, liksom undertecknade, efterlyst en sådan övergripande plan. Senast i 
december 2022 har nämnden i svar till revisorerna ställt i utsikt att ta fram en sådan plan och 
att den skulle följas upp i anslutning till ordinarie budgethantering. En sådan uppföljning hade 
varit på sin plats i detta ärende med svar på exempelvis följande frågor: 

• En första skattning av effektiviseringspotentialen. 
• Viktiga områden och prioriteringar. 
• Vilka hinder för genomförande finns och vad krävs. På vilket sätt kan nämnden bidra? 
• Tidsperspektiv. 
• Hur undviks den av revisorerna identifierade fragmentiseringen? 
• Utfallen för kostnadseffektiviseringar de senaste åren? 

 
Ovanstående handlar om nämndens kärnuppdrag och bör kunna samla nämnden till en anda 
av ”insikt av allvarlig karaktär” och därmed ge bästa understöd åt förvaltningsledningen. 
 
 
Haqvin Svensson (M) Peter Arvebro-Sjöö (M) Marianne Norman (M) 

Med instämmande av 

Katarina Kasmarvik (M) Hans Banke (M) Armina Gunic (M) 
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§ 56 Utvecklingsplan för kommungemensam IT och digitalisering 2024 

SN-2023-514 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden har i Riktlinjer för IT och digitalisering (KF 2021-03-31 § 100) fått i 
uppdrag att ta fram en flerårig utvecklingsplan. Planen bygger på förvaltningarnas behov av 
stöd eller gemensam utveckling inom IT för kommande 1-4 år. Den har tagits fram 
tillsammans med förvaltningarna enligt gällande samverkansmodell. 
Bifogat till ärendet finns Principer för digitalisering, som ska ge riktning och kraft åt Malmö 
stads digitaliseringsarbete. Principerna har arbetats fram i samarbete med förvaltningarna 
och beskriver hur Malmö stad behöver arbeta för att bättre möta invånarnas behov och ta 
vara på digitaliseringens möjligheter på ett omdömesfullt sätt. De bifogade principerna 
ersätter Malmö stads digitaliseringsprogram Det digitala Malmö 2017-2022, enligt uppdrag i 
riktlinjerna som nämns ovan samt i servicenämndens budget. 
 
Beslut 
Servicenämnden föreslår att kommunstyrelsen godkänner ordförandens förslag till 
utvecklingsplan för IT och digitalisering samt bifogade principer för digitalisering. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Haqvin Svensson (M) anmäler att Moderaterna avser att inkomma med ett särskilt yttrande. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar att servicenämnden godkänner ordförandens förslag 
till utvecklingsplan för IT och digitalisering samt bifogade principer för digitalisering. 
  
Haqvin Svensson (M) yrkar bifall till yrkande från Frida Trollmyr (S). 

Beslutsgång 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) ställer eget yrkande under proposition och finner att det 
bifalls. 
  
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det avslås. 

Beslutet skickas till  
Kommunstyrelsen 
Avdelningschef för IT och digitalisering 

Beslutsunderlag 
• §41 SEN AU Utvecklingsplan för kommungemensam IT och digitalisering 2024 
• Tjänsteskrivelse Utvecklingsplan IT och digitalisering, uppdaterad efter 

arbetsutskottets sammanträde 
• Utvecklingsplan för IT och digitalisering 2024, ordförandens förslag 
• Utvecklingsplan för IT och digitalisering 2024, arbetsutskottets förslag 
• Grundprinciper för digitalisering 
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Särskilt yttrande 

Servicenämnden 2023-06-20 
Utvecklingsplan för kommungemensam IT och 
digitalisering 2024 (SN-2023-514) 
Omfattningen av verksamheten är mycket stor (årskostnader överstigande 300 Mkr) och 
extremt verksamhetskritisk. Föreliggande plan är den första i sitt slag och av naturliga skäl 
allmänt hållen och kretsar mycket kring viktiga samarbeten och riktningsfrågor. Vi inser att 
planen behöver utvecklas stegvis under kommande år och konkretiseras med exempelvis 
följande: 
 

• En strategisk diskussion med analys av nuvarande resurser ställt mot verksamhetens 
baskrav och möjliga effektiviseringar. Hur skulle en mer offensiv satsning se ut ur ett 
effektiviseringsperspektiv? Vilka avvägningar och restriktioner föreligger? Hur skulle 
en tidslinje se ut? Hur skulle olika scenarios se ut? 

• Uttalande om IT-säkerhetens status och satsningar framåt kopplat till 
kostnadsaspekter. 

• Kritiska faktorer för genomförande. 

 
 
 
 
Haqvin Svensson (M) Peter Arvebro-Sjöö (M) Marianne Norman (M) 

Med instämmande av 

Katarina Kasmarvik (M) Hans Banke (M) Armina Gunic (M) 
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§ 57 Ansökan om objektsgodkännade för solceller och batterier 

SN-2023-770 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden ansöker hos kommunfullmäktige om objektsgodkännande för investering 
gällande solceller och batterier. Byggstart är beräknad till första kvartalet 2024 och 
satsningarna beräknas vara klara december 2026. Totalt tillskott av förnybar elproduktion 
per år till följd av satsningarna är beräknad till cirka 6 000 MWh/år.  
  
Totalt investeringsbelopp är 232 mnkr, vilket inkluderar 109 mnkr för solceller, 120 mnkr 
för batterier och 3 mnkr för smart styrning.  
  
De ekonomiska effekterna av investeringskostnader och intäkter för solceller och batterier 
kommer alla lokalnyttjare till del i form av ett mer stabilt och resilient elpris.  
  
Investeringarna som föreslås i denna ansökan skulle medföra att Malmö stads elproduktion 
av förnybar energi passerar 15 procent av den egna elanvändningen vilket krävs för att 
kunna nå stadens uppsatta mål i Miljöprogram för Malmö stad 2021–2030 och i Energistrategi för 
Malmö 2022-2023. 
 
Beslut 
Servicenämnden ansöker om objektsgodkännande för egeninvesteringar för solceller 
och batterier till det totala investeringsbeloppet på 232 mnkr. 
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S), Haqvin Svensson (M), Staffan Appelros (SD), Banesa 
Martinez (V) och Anna Ljunggren (MP) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Protokollsanteckning 
Linda Eriksson, enhetschef för hållbarhet och teknikutveckling, Anders Elmqvist, 
ingenjör, och Jörgen Magnusson, ingenjör, föredrar om ärendet. 

Beslutet skickas till  
Servicenämnden 
Avdelningschef för stadsfastigheter 

Beslutsunderlag 
• §42 SEN AU Ansökan om objektsgodkännade för solceller och batterier 
• Tjänsteskrivelse Ansökan om objektsgodkännande för solceller och batterier 
• Ansökan om objektsgodkännande för solceller och batterier, uppdaterad efter 

arbetsutskottets sammanträde 
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§ 58 Gåva avseende byggnad på ofri grund på Kroksbäck 

SN-2023-932 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden övertog förvaltningsuppdraget av fritidsnämndens fastigheter 2008. På 
vissa av fastigheterna förekommer att byggnader på ofri grund är placerade. Detta innebär 
att Malmö stad äger marken men byggnaden ägs av annan part – till exempel av en 
förening.  
  
Aktuell byggnad i detta ärende föreslås tas över av servicenämnden med anledning av att:  

• Bygganden är placerad på mark som ägs av Malmö stad och upplåtes internt till  
servicenämnden vilket innebär att servicenämnden har fastighetsägareansvar på 
marken där byggnaden är placerad.  

• Fritidsförvaltningen har utryckt behov av att nyttja byggnaden och accepterat 
översänt  
hyresförslag av servicenämnden.  

• Serviceförvaltningen har gjort bedömningen att det finns behov av denna byggnad 
över tid med tanke på hög beläggning på anläggningen.  

• Status och konstruktionsutredning är genomförda och ekonomiskt underlag är  
framtaget, underlaget har legat till grund för hyreskalkylen.  

• Bygglov på byggnad finns. 

  
Grovt estimerad totalkostnad för renovering av byggnad uppgår till 6 mnkr. 
 
Beslut 
Servicenämnden tar emot klubbstugan på fastigheten Hyllie 165:61, 160:95, objekt 1932 
Kroksbäcks Idrottsplats på Ärtholmsvägen som gåva.  
   

Jäv 
Peter Arvebro-Sjöö (M) anmäler jäv och deltar inte i handläggningen av ärendet. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Fritidsnämnden 
Tekniska nämnden 

Beslutsunderlag 
• §43 SEN AU Gåva avseende byggnad på ofri grund på Kroksbäck 
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• Tjänsteskrivelse Gåva avseende byggnad på ofri grund på Kroksbäck 
• Bilaga 1 Markupplåtelseavtal Kroksbäcks IP 
• Bilaga 2 situationsplan 
• Bilaga 3 Utlåtande kroksbäcks IP 
• Bilaga 5 Gåvobrev 
• Bilaga 4 Beställning FF ofritt grund 
• Bilaga 6 Klubbstuga_Skisser 
• Bilaga 7 Kalkyl 
• Bilaga 8 Bygglovshandling 1 
• Bilaga 9 Bygglovshandling 2 
• Bilaga 10 Bygglovshandling 3 
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§ 59 Motion av Carin Gustafsson (V) och Anfal Mahdi (V) om att införa 
resegaranti i färdtjänsten, STK-202 

SN-2023-761 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden har getts möjlighet att yttra sig över en motion om att införa resegaranti i 
färdtjänsten som Carin Gustafsson (V) och Anfal Mahdi (V) har väckt i 
kommunfullmäktige. Motionärerna föreslår att kommunfullmäktige beslutar att uppdra åt 
berörda nämnder att ta fram en resegaranti i färdtjänsten. 
  
Serviceförvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande.  
 
Beslut 
1. Servicenämnden godkänner förvaltningens förslag till yttrande.  
2. Servicenämnden föreslår kommunfullmäktige att anse motionen besvarad. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Anders Andersson (V) anmäler att Vänsterpartiet avser att inkomma med en skriftlig 
reservation. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) och Staffan Appelros (SD) yrkar bifall till arbetsutskottets 
förslag. 
  
Anders Andersson (V) yrkar att servicenämndens beslut ska vara att servicenämnden 
föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 
  
Ordföranden ställer ändringsyrkande från Anders Andersson (V) och finner att det avslås. 

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige 

Beslutsunderlag 
• §44 SEN AU Motion av Carin Gustafsson (V) och Anfal Mahdi (V) om att införa 

resegaranti i färdtjänsten, STK-202 
• Tjänsteskrivelse Remiss om motion av Carin Gustafsson (V) och Anfal Mahdi (V) 

om att införa resegaranti i färdtjänsten, STK-202 
• Förslag till yttrande över Motion av Carin Gustafsson (V) och Anfal Mahdi (V) om 

att införa resegaranti i färdtjänsten 
• Motion av Carin Gustafsson (V) och Anfal Mahdi (V) om att införa resegaranti i 

färdtjänsten 

17



 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

 

18



Reservation från Vänsterpartiet i servicenämnden 
Den 20 juni, 2023 

Ärende: Motion av Carin Gustafsson (V) och Anfal Mahdi (V) om att införa 
resegaranti i färdtjänsten, STK-202 SN-2023-761 

Det behövs en resegaranti i färdtjänsten. När regelverket för färdtjänsten nu ses över är det 
viktigt att inte bara utreda förutsättningarna för en resegaranti. En förutsättning för 
utredningen måste vara att en resegaranti skall införas och utredningen måste istället visa 
hur den kan genomföras. Motionen Inför resegaranti i färdtjänsten bör bifallas.  

När nämnden istället beslutar att den skall besvaras reserverar vi oss mot beslutet. 

Banesa Martinez och Anders Andersson 

Med instämmande av: 
Johan Strandell 
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§ 60 Motion av John Roslund (M) om att ta fram särskilt 
minnesdokument med Malmö stadsvapen att användas vid 
avtackning av Malmö stads fritidspolitiker (STK-2022-1594-1) 

SN-2023-941 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden har getts möjlighet att yttra sig över en motion om att ta fram särskilt 
minnesdokument med Malmö stadsvapen att användas vid avtackning av Malmö stads 
fritidspolitiker, som John Roslund (M) har väckt i kommunfullmäktige. Motionären föreslår 
att ansvarig nämnd ges i uppdrag att ta fram ett särskilt minnesdokument med Malmö 
stadsvapen att användas vid avtackning av Malmö stads fritidspolitiker för att visa 
uppskattning av fritidspolitikerns insats för stadens nämnder eller bolag. 
  
Serviceförvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande. 
 
Beslut 
1. Servicenämnden godkänner förvaltningens förslag till yttrande.  
2. Servicenämnden föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Banesa Martinez (V) anmäler att Vänsterpartiet reserverar sig muntligen mot beslutet. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 
  
Banesa Martinez (V) yrkar att servicenämndens beslut ska vara att servicenämnden föreslår 
kommunfullmäktige att anse motionen besvarad. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 
  
Ordföranden ställer ändringsyrkande från Banesa Martinez (V) och finner att det avslås. 

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige 

Beslutsunderlag 
• §45 SEN AU Motion av John Roslund (M) om att ta fram särskilt minnesdokument 

med Malmö stadsvapen att användas vid avtackning av Malmö stads fritidspolitiker 
(STK-2022-1594-1) 

• Tjänsteskrivelse Remiss om motion av John Roslund (M) om att ta fram särskilt 
minnesdokument med Malmö stadsvapen att användas vid avtackning av Malmö 
stads fritidspolitiker 
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• Förslag till yttrande över Motion av John Roslund (M) om att ta fram särskilt 
minnesdokument med Malmö stadsvapen att användas vid avtackning av Malmö 
stads fritidspolitiker 

• Motion av John Roslund (M) om att ta fram särskilt minnesdokument med Malmö 
stadsvapen att användas vid avtackning av Malmö stads fritidspolitiker (STK-2022-
1594-1) 
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§ 61 Malmöinitiativet Förläng hyresavtalet för Limhamns förskola och 
skjut fram rivningen av förskolelokalen tills det finns en långsiktig 
lösning för verksamheten 

SN-2023-965 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden har fått in ett Malmöinitiativ en vårdnadshavare till barn på Limhamns 
förskola som föreslår att Malmö stad ska:  
  

• Förlänga hyresavtalet med AcadeMedia/Pysslingen gällande Limhamns förskola. 
Förlängningen bör gälla tills det finns en långsiktig lösning som innebär att 
förskolans verksamhet undviker splittring och kan fortsätta tillsammans i andra 
lokaler. 

• Följa svensk lag och pröva barnets bästa innan beslut fattas gällande Limhamns 
förskolas framtid. 

  
Serviceförvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande som svar. 
  
Malmöinitiativet är en e-tjänst där Malmöbor (personer i alla åldrar som är folkbordförda i 
Malmö) kan lämna in förslag till Malmö stad. Initiativ som får fler än 100 röster tas upp 
och behandlas av respektive ansvarig politisk nämnd. Efter nämndens beslut kommer 
moderatorn för Malmöinitiativ att skicka nämndens beslut och yttrande till initiativtagaren 
och publicera handlingarna på Malmö stads sida för Malmöinitiativ. 
  
 
Beslut 
Servicenämnden godkänner förvaltningens förslag till yttrande. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Staffan Appelros (SD) anmäler att Sverigedemokraterna avser att inkomma med en skriftlig 
reservation. 
  
Haqvin Svensson (M) anmäler att Moderaterna avser att inkomma med ett särskilt yttrande. 

Deltar ej i beslutet 
Haqvin Svensson (M) meddelar att Moderaterna inte deltar i beslutet. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) och Banesa Martinez (V) yrkar bifall till 
arbetsutskottets förslag. 
  
Staffan Appelros (SD) yrkar att servicenämndens beslut ska vara att Malmöinitiativet 
bifalls. 
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Beslutsgång 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) ställer arbetsutskottets förslag under proposition och 
finner att det bifalls. 
  
Ordföranden ställer yrkande från Staffan Appelros (SD) under proposition och finner att 
det avslås. 
  
Votering begärs och servicenämnden godkänner följande omröstningsordning: 
  
Den som bifaller arbetsutskottets förslag röstar ja 
Den som bifaller yrkande från Staffan Appelros (SD) röstar nej 
  
8 ja-röster och 2 nej-röster avges, och 3 avstår, av nämndens ledamöter och tjänstgörande 
ersättare. Se bilagd voteringslista. 
  
Ordföranden finner att arbetsutskottets förslag bifalls. 

Beslutet skickas till  
Moderator för Malmöinitiativ 

Beslutsunderlag 
• §46 SEN AU Malmöinitiativet Förläng hyresavtalet för Limhamns förskola och 

skjut fram rivningen av förskolelokalen tills det finns en långsiktig lösning för 
verksamheten 

• Tjänsteskrivelse Malmöinitiativet Förläng hyresavtalet för Limhamns förskola och 
skjut fram rivningen av förskolelokalen tills det finns en långsiktig lösning för 
verksamheten 

• Förslag till yttrande Malmöinitiativet Förläng hyresavtalet för Limhamns förskola 
och skjut fram rivningen av förskolelokalen tills det finns en långsiktig lösning för 
verksamheten 

• Malmöinitiativet Förläng hyresavtalet för Limhamns förskola och skjut fram 
rivningen av förskolelokalen tills det finns en långsiktig lösning för verksamheten 
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Malmö stad  
Servicenämnden 

Voteringslista 
 
Mötesdatum 
2023-06-20 

 
 

 

Voteringslista: § 61 
Ärende: Malmöinitiativet Förläng hyresavtalet för Limhamns förskola och skjut fram 
rivningen av förskolelokalen tills det finns en långsiktig lösning för verksamheten,  SN-
2023-965 
 
Voteringslist(or) 
 
Votering 
Ledamot Ja Nej Avstår 
Frida Trollmyr (S), Ordförande Ja   
Anna Ljunggren (MP), Vice ordförande Ja   
Haqvin Svensson (M), Andre vice ordförande   Avstår 
Leif Göran Andersson (S), Ledamot Ja   
Wilfredo Salinas Yancunta (S), Ledamot Ja   
Natasa Radojkovic (L), Ledamot Ja   
Peter Arvebro-Sjöö (M), Ledamot   Avstår 
Marianne Norman (M), Ledamot   Avstår 
Staffan Appelros (SD), Ledamot  Nej  
Rolf Hansson (SD), Ledamot  Nej  
Banesa Martinez (V), Ledamot Ja   
Maja Morsing (S), Ersättare Ja   
Anders Andersson (V), Ersättare Ja   
Resultat 8 2 3 
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Sverigedemokraterna Malmö | Box 8022 | 200 41 Malmö | Tel: 040–300 126 

E-post: malmo@sd.se | Hemsida: malmo.sd.nu 

Reservation 
Servicenämnden 
Ärendenummer: SN-2023-965 
 
Malmöinitiativet Förläng hyresavtalet för Limhamns förskola och skjut fram 
rivningen av förskolelokalen tills det finns en långsiktig lösning för 
verksamheten  
 
Servicenämnden tar i detta ärende beslut om ett yttrande om ett Malmöinitiativ som har 
inkommit från en vårdnadshavare till barn på Limhamns förskola. Intentionen med 
Malmöinitiativet är att servicenämnden ska förlänga hyresavtalet för Limhamns förskola och 
därmed skjuta fram rivningen av förskolelokalen till dess att det finns en långsiktig lösning. 
 
Vi Sverigedemokrater anser det vara aktuellt i allra högsta grad att genomföra förslagen, och 
det skyndsamt. Dessvärre vill inte styret detta. Vi beklagar därmed att vi är det enda parti som 
vill aktivt verka för en lösning för barnens bästa på Limhamns förskola. Med anledning av 
ovanstående yrkade vi bifall till Malmöinitiativet i fråga.  
 
 
Då vårt yrkande inte vann gehör reserverar vi oss mot beslutet. 
 
 
För Sverigedemokraterna Malmö 
 

Staffan Appelros 

Staffan Appelros (SD) 

Rolf Hansson 

Rolf Hansson (SD) 
  
Nichodemus Nilsson 

Nichodemus Nilsson (SD) 

Edin Selimovic 

Edin Selimovic (SD) 
2023-06-20  
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Särskilt yttrande 

Servicenämnden 2023-06-20 
Malmöinitiativ förläng hyresavtalet för Limhamns 
förskola (SN-2023-965) 
Ärendet gäller ett Malmöinitiativ om att förlänga hyreskontraktet för Pysslingens förskola 
Limhamn.  
 
Moderaterna deltog inte i beslutet. Bakgrunden är följande: 
 
Vi har ett göra med ett ofullständigt ärende som kokar ner till huruvida hyreskontraktet skall 
förlängas trots att fastigetens livslängd är över. I praktiken är ärendet större och mer 
komplicerat än så: det handlar om att hitta en lösning som tillgodoser områdets behov av 
förskola med bibehållen kontinuitet för barnen. En sådan lösning involverar arbete med flera 
nämnder som hanterar detaljplan, markupplåtelse, lokalförsörjning, förhandlingar med skolor 
mm. Trots att frågeställningen varit känd under lång tid har styret inte agerat tillräckligt vilket 
vi är kritiska till. Vi delar föräldrainitiativets mål om kontinuitet.  
 
Att ta ställning till förlängning av hyreskontraktet utan att det finns en ansats till lösning är inte 
ansvarsfullt ur ett fastighetsägarperspektiv. 
 
Tills saken hör också att det handlar om ett förvaltningsärende som inte kan eller bör 
överprövas av nämnden.  
 
 
 
Haqvin Svensson (M) Peter Arvebro-Sjöö (M) Marianne Norman (M) 

Med instämmande av 

Katarina Kasmarvik (M) Hans Banke (M) Armina Gunic (M) 
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§ 62 Remiss om Samråd för Detaljplan för fastigheten Holmastycket 1 
m.fl. i Elinelund i Malmö (Dp 5748) 

SN-2023-893 
 
Sammanfattning 
Stadsbyggnadsnämnden har skickat Remiss om Samråd för Detaljplan för 
fastigheten Holmastycket 1 m.fl. i Elinelund i Malmö (Dp 5748) till servicenämnden för 
yttrande. 
  
Syftet med detaljplanen är att möjliggöra förtätning med blandad stadsbebyggelse i 
området. 
  
Idag är platsen bebyggd med samlingslokal, skola, förskola och äldrebostäder. 
Planförslaget möjliggör för nya bostäder och nya byggrätter för kontor, skola, förskola samt 
äldreboende, i kombination med befintliga funktioner. 
  
Förvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande. Servicenämnden ställer sig positiv 
till detaljplanens syfte och har inga invändningar mot förslaget. 
 
Beslut 
Servicenämnden ställer sig positiv till detaljplanen och godkänner förvaltningens förslag 
till yttrande. 
   

Reservationer och särskilda yttranden 
Banesa Martinez (V) anmäler att Vänsterpartiet avser att inkomma med en skriftlig 
reservation. 
  
Staffan Appelros (SD) anmäler att Sverigedemokraterna reserverar sig muntligen mot 
beslutet med hänvisning till Sverigedemokraternas reservation i stadsbyggnadsnämnden 
den 22 april 2021. 

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 
  
Banesa Martinez (V) yrkar att följande tillägg görs i yttrandet: Servicenämnden vill värna 
gröna ytor och är skeptisk till att bygga på de två sammanhängande grönområdena, och vill 
främst se eventuell bebyggelse på de hårdgjorda ytorna i den norra delen av området. 
  
Ordföranden yrkar avslag på yrkande från Banesa Martinez (V). 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 
  
Ordföranden ställer tilläggsyrkande från Banesa Martinez (V) under proposition och finner 
att det avslås. 
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Beslutet skickas till  
Stadsbyggnadsnämnden 

Beslutsunderlag 
• §47 SEN AU Remiss om Samråd för Detaljplan för fastigheten Holmastycket 1 

m.fl. i Elinelund i Malmö (Dp 5748) 
• Tjänsteskrivelse Remiss om Samråd för Detaljplan för fastigheten Holmastycket 1 

m.fl. i Elinelund i Malmö (Dp 5748) 
• Förslag på Yttrande Remiss om Samråd för Detaljplan för fastigheten 

Holmastycket 1 m.fl. i Elinelund i Malmö (Dp 5748) 
• Översiktsbild Remiss om Samråd för Detaljplan för fastigheten Holmastycket 1 

m.fl. i Elinelund i Malmö (Dp 5748) 
• Plankarta Samråd för Detaljplan för fastigheten Holmastycket 1 m.fl. i Elinelund i 

Malmö (Dp 5748) 
• Planbeskrivning Samråd för Detaljplan för fastigheten Holmastycket 1 m.fl. i 

Elinelund i Malmö (Dp 5748) 
• SBN 2021-04-22 §147a reservation M Samråd för Detaljplan för fastigheten 

Holmastycket 1 m.fl. i Elinelund i Malmö (Dp 5748) 
• SBN 2021-04-22 §147b reservation SD Samråd för Detaljplan för fastigheten 

Holmastycket 1 m.fl. i Elinelund i Malmö (Dp 5748) 
• SBN 2021-04-22 §147c särskilt yttrande V Samråd för Detaljplan för fastigheten 

Holmastycket 1 m.fl. i Elinelund i Malmö (Dp 5748) 
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Reservation från Vänsterpartiet i servicenämnden 
Sammanträdet den 20 juni, 2023

ÄRENDE: Remiss om Samråd för Detaljplan för fastigheten Holmastycket 1 m.fl. 
i Elinelund i Malmö (Dp 5748) SN-2023-893 

Gröna ytor som används ska värnas 
Området innehåller idag främst funktioner i form av bland annat äldreboende, för och grundskola 
samt. Precis utanför planområdet ligger ett LSS-boende. Området innehåller stora grönområden som 
används av de olika funktionerna. En förtätning hade eventuellt inneburit bebyggelse på dessa 
grönområden. Vänsterpartiet kan i vissa fall tycka det är befogat att bygga på grönområden, men att 
detta i så fall måste ske med väldigt stor hänsyn till områdets karaktär och hur områdena används 
idag. 

Vad gäller just det här området är Vänsterpartiet skeptiska till att bygga på de två sammanhängande 
grönområden som är i den södra delen av planområdet. Vi vill främst se eventuell bebyggelse på de 
hårdgjorda ytorna i den norra delen av området, som angränsar till Annetorpsvägen.  

Vi ser det som viktigt att bevara gröna funktioner och säkerställa ett bibehållande av det 
innegårdsliknande grönområdet som ligger mellan äldreboendet och grundskolan. Med det sagt är vi 
fortfarande skeptiska till om det går att förena en förtätning samtidigt som vi inte gör avkall på de 
grönområden som används idag av de olika funktionerna i området.  

Då vårt förslag om tillägg om värnande av gröna ytor inte bifölls av nämnden reserverade vi oss mot 
beslutet. 

Banesa Martinez och Anders Andersson

Med instämmande av: 
Johan Strandell 
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§ 63 Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Vintrie 244 m.fl. 
i Vintrie i Malmö (Dp 5809) 

SN-2023-921 
 
Sammanfattning 
Stadsbyggnadsnämnden har skickat Remiss om Samråd för Detaljplan för del av fastigheten 
Vintrie 24:4 m.fl. i Vintrie i Malmö (Dp 5809) till servicenämnden för yttrande. Syftet med 
detaljplanen är att möjliggöra att området utvecklas till ett allmänt tillgängligt rekreativt 
område med naturkaraktär, där befintliga natur- och kulturvärden tas tillvara och nya 
skapas. 
  
Förvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande. Servicenämnden ställer sig positiv 
till detaljplanens syfte men poängterar betydelsen av ett utbyggt vägnät inom planområdet 
för kommunens driftsfordon. 
 
Beslut 
Servicenämnden ställer sig positiv till detaljplanen och godkänner förvaltningens förslag 
till yttrande. 
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer förvaltningens arbetsutskottets förslag under proposition och finner att 
det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Stadsbyggnadsnämnden 

Beslutsunderlag 
• §48 SEN AU Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Vintrie 244 m.fl. i 

Vintrie i Malmö (Dp 5809) 
• Tjänsteskrivelse Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Vintrie 24_4 

m.fl. i Vintrie i Malmö (Dp 5809) 
• Förslag på Yttrande Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Vintrie 

24_4 m.fl. i Vintrie i Malmö (Dp 5809) 
• Översiktsbild Remiss Samråd för Dp för del av fast Vintrie 24_4 m.fl. i Vintrie (Dp 

5809) 
• Plankarta Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Vintrie 244 m.fl. i Vintrie i 

Malmö (Dp 5809) 
• Planbeskrivning Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Vintrie 244 m.fl. i 

Vintrie i Malmö (Dp 5809) 
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§ 64 Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Tygelsjö 411 i 
Tygelsjö by i Malmö (Dp 5839) 

SN-2023-920 
 
Sammanfattning 
Stadsbyggnadsnämnden har skickat Remiss om Samråd för Detaljplan för del av fastigheten 
Tygelsjö 41:1 i Tygelsjö by i Malmö (Dp 5839) till servicenämnden för yttrande. 
  
Syftet med detaljplanen är att möjliggöra en transformatorstation för att klara den framtida  
elförsörjningen i Tygelsjö med omnejd. 
  
Förvaltningen har tagit fram ett förslag till yttrande. Servicenämnden ställer sig positiv 
till detaljplanens syfte och har inga invändningar mot förslaget. 
 
Beslut 
Servicenämnden ställer sig positiv till detaljplanen och godkänner förvaltningens förslag 
till yttrande. 
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer förvaltningens arbetsutskottets förslag under proposition och finner att 
det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Stadsbyggnadsnämnden 

Beslutsunderlag 
• §49 SEN AU Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Tygelsjö 411 i 

Tygelsjö by i Malmö (Dp 5839) 
• Tjänsteskrivelse Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Tygelsjö 41_1 i 

Tygelsjö by i Malmö (Dp 5839) 
• Förslag på Yttrande Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Tygelsjö 

41_1 i Tygelsjö by i Malmö (Dp 5839) 
• Översiktsbild Remiss Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Tygelsjö 411 i 

Tygelsjö by i Malmö (Dp 5839) 
• Plankarta Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Tygelsjö 411 i Tygelsjö by i 

Malmö (Dp 5839) 
• Planbeskrivning Samråd för Detaljplan för del av fastigheten Tygelsjö 411 i 

Tygelsjö by i Malmö (Dp 5839) 
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§ 65 Remiss Granskning för Detaljplan för kvarteret Fredriksborg i Södra 
Sofielund i Malmö (Dp 5319) 

SN-2023-1042 
 
Sammanfattning 
Stadsbyggnadsnämnden har skickat granskningshandlingar för förslag på detaljplan för 
kvarteret Fredriksborg i Innerstaden i Malmö (DP 5319) till servicenämnden för 
granskning.  
  
Detaljplanen skickades ut på remiss för samråd till olika nämnder under perioden maj - 
augusti 2015 samt för granskning under perioderna november – december 2015, juni – 
augusti 2016 samt juni – juli 2020. Stadsbyggnadsnämnden har på nytt sammanställt alla 
remissinstansers yttranden och skickar därför ut detaljplanen för granskning en fjärde gång.  
  
Vid tredje granskningstillfället beslutade servicenämndens arbetsutskott att avstå från att 
yttra sig vidare i ärendet. 
  
Vid tidigare granskningstillfällen har förvaltningen inte kunnat finna servicenämndens 
eventuella tidigare ställningstagande eller beslut.  
  
Serviceförvaltningen föreslår att servicenämndens arbetsutskott avstår från att yttra sig 
vidare i ärendet. 
 
Beslut 
Servicenämnden avstår från att yttra sig vidare i ärendet.  
   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer förvaltningens förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Stadsbyggnadsnämnden 

Beslutsunderlag 
• Tjänsteskrivelse Remiss Granskning för Detaljplan för kvarteret Fredriksborg i 

Södra Sofielund i Malmö (Dp 5319) 
• Översiktsbild Remiss om Granskning för förslag på detaljplan för kvarteret 

Fredriksborg i Innerstaden i Malmö (Dp 5319) 
• Plankarta Granskning för Detaljplan för kvarteret Fredriksborg i Södra Sofielund i 

Malmö (Dp 5319) 
• Planbeskrivning Granskning för Detaljplan för kvarteret Fredriksborg i Södra 

Sofielund i Malmö (Dp 5319) 
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• Utlåtande Granskning för Detaljplan för kvarteret Fredriksborg i Södra Sofielund i 
Malmö (Dp 5319) 

• SBN 2023-05-24 §147a särskilt yttrande (SD) Granskning för Detaljplan för 
kvarteret Fredriksborg i Södra Sofielund i Malmö (Dp 5319) 

• Beslut från servicenämndens arbetsutskott 2020-08-18 Remiss om Granskning för 
förslag på detaljplan för kvarteret Fredri(SN-2020-939-5) (0) 
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§ 66 Entledigande av dataskyddsombud och utseende av 
ställföreträdande datasskyddombud 

SN-2023-1002 
 
Sammanfattning 
Med hänsyn till ett förändrat rättsläge och ny rättspraxis avseende tillämpningen av 
dataskyddslagstiftningen har dataskyddsombudets ansvar blivit mer omfattande och 
komplext och Malmö stad, med dess helägda bolag, är en stor organisation. Med hänsyn 
härtill förstärkte staden ifjol med ytterligare ett dataskyddsombud. I februari månad 2023 
lämnade Kajsa Thelin sin tjänst som dataskyddsombud för en annan tjänst. Inför 
ersättningsrekryteringen gjordes valet att bryta ut ansvaret för att utveckla Malmö stads 
systematiska arbete med dataskydd från dataskyddsombudstjänsten för att istället lägga det i 
en dataskyddsspecialisttjänst. 
  
Kommunstyrelsen har anmodat kommunens nämnder och helägda bolag att entlediga 
Kajsa Thelin som dataskyddsombud samt att utse Loubna Cherkaoui som ställföreträdande 
dataskyddsombud inom sina respektive verksamhetsområden samt att uppdra åt dem att 
därefter meddela Integritetsskyddsmyndigheten (IMY) om beslutet och 
dataskyddsombudens kontaktuppgifter.  
 
Beslut 

1. Servicenämnden entledigar Kajsa Thelin som dataskyddsombud samt utser Loubna 
Cherkaoui som ställföreträdande dataskyddsombud inom sina respektive 
verksamhetsområden. 

2. Servicenämnden ger förvaltningen i uppdrag att meddela 
Integritetsskyddsmyndigheten (IMY) om beslutet och dataskyddsombudens 
kontaktuppgifter. 

   

Yrkanden 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer arbetsutskottets förslag under proposition och finner att det bifalls. 

Beslutet skickas till  
Integritetsskyddsmyndigheten 
Stadskontoret 

Beslutsunderlag 
• §52 SEN AU Entledigande av dataskyddsombud och utseende av ställföreträdande 

datasskyddombud 
• Tjänsteskrivelse Entledigande av dataskyddsombud och utseende av 

ställföreträdande datasskyddombud 
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• Beslut från kommunstyrelsen 230517 § 130 
• Tjänsteskrivelse till kommunstyrelsen 
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§ 67 Anmälningsärenden 

SN-2023-282 
 
Sammanfattning 
Servicenämnden tar vid varje sammanträde del av dokument som anmäls till nämnden: 

• Månadsrapport av pågående investeringsärenden som beslutas av kommunstyrelse 
och kommunfullmäktige 

• Sammanställningar av delegationsbeslut som anmäls till nämnden i enlighet med 6 
kap 37–40 §§ i kommunallagen (2017:725) och nämndens delegationsordning 

• Inkomna skrivelser såsom beslut fattade av kommunfullmäktige, kommunstyrelsen 
eller andra nämnder. 

 
Beslut 
Servicenämnden godkänner redovisningen av anmälningsärendena. 
   

Beslutsgång 
Ordföranden Frida Trollmyr (S) ställer förvaltningens förslag under proposition och finner 
att det bifalls. 

Beslutsunderlag 
• Tjänsteskrivelse Anmälningsärenden till servicenämnden - juni 2023 
• Sammanställning av pågående investeringsärenden per maj 2023 
• Redovisning av delegationsbeslut, maj 2023 - stadsfastigheter 
• Redovisning av delegationsbeslut, maj 2023 - Färdtjänst 
• Redovisning av delegationsbeslut, juni 2023 - HR 
• Redovisning av delegationsbeslut, maj 2023 - HR 
• Beslut från servicenämndens arbetsutskott 230608 §50 Granskning för Detaljplan 

för fastigheten Skruvmejseln 5 och del av fastigheten Tygelsjö 20_5 i Tygelsjö by i 
Malmö ((3274275) 

• Beslut från servicenämndens arbetsutskott 230608 §51 Granskning för Detaljplan 
för del av fastigheten Hyllie 165_61 m.fl. söder om Ärtholmsvägen i Holma i 
Malmö (Dp 5708)(3274272) 

• Beslut från kommunstyrelsen 230517 § 119 Remiss från Försvarsdepartementet - 
Ett stärkt skydd för civilbefolkningen vid höjd beredskap 

• Beslut från kommunstyrelsen 230517 §132 Handlingsplan för den nationella 
minoriteten romer i Malmö 2023-2025 

• Beslut från kommunstyrelsen 230517 §139 Ansökan från servicenämnden om 
objektsgodkännande för ombyggnation av Stadionhusen Byggnad A inom 
fastigheten Hyllie 92 

• Beslut från kommunstyrelsen 230517 § 126 Ansökan om medlemskap i WHOs 
nätverk för äldrevänliga städer 
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• Beslut från kommunstyrelsens arbetsgivarutskott 230516 § 33 Revidering av 
pensionsriktlinjer i Malmö stad 

• Protokoll servicenämndens arbetsutskott 230608 
• Protokoll Förvaltningsråd 230525 
• Protokoll Förvaltningsråd 20230612 
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